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Z podpis.

W okresie między sesjami, kontynuowałam aktywną pracę na rzecz gminy Konstancin-Jeziorna.
Współpracując z radnymi, mieszkańcami oraz instytucjami, dążyłam do realizacji priorytetowych
zadań samorządu.

Spotkania i Konsultacje

Spotkania z mieszkańcami:

. Regularne spotkania z mieszkańcami podczas dyżurów, na których omawiamy bieżące
problemy w każdy poniedziałek.

. Mobilny dyżur na targu 30.11.2024

. Spotkania z mieszkańcami w terenie

. Wizje lokalne.

. Spotkania w UMiG:
- Spotkanie z mieszkańcami i radnymi w sprawie układu drogowego MZDW 10.12.2024

Inne:

. Wyjazd do miasta partnerskiego Saint Germain en Laye we Francji i otwarcie wystawy
Wycinanki

. Spotkanie z Prezes Stowarzyszenia „Towarzystwo Miłośników Piękna i Zabytków
Konstancina im. Stefana Żeromskiego” 29.11.2024 i 2.12.2024

. Czynny udział w wydarzeniu związanym z historią Ziemi Czerskiej i warszawskiej

. Spotkania Wigilijne i Mikołajkowe (różne i dużo)

. Czynny udział w kiermaszach świątecznych na terenie gminy

Konsulatcje z Radnymi:

Szereg spotkań z radnymi, w trakcie których omawialiśmy bieżące sprawy i przygotowywaliśmy
propozycje uchwał.

Aktywny udział w pracach komisji tematycznych:

1. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska 26.ll.2024r.
2. Wspólne posiedzenie Koiriisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Spolecznej oraz doraźnej

Komisji do Spraw Polityki Senioralnej 26.] .2024 r.
3. Komisja Bezpieczeństwa. Oświaty, Kultury i Sportu 27.11.2024 r. 9.12.2024 r
4. Komisja Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych 28.11.2024 r
5. Doraźna Komisja do Spraw Polityki Senioralnej 9.12.2024 r,
6. Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych 2.12.2024 r.
7. Komisja Uzdrowisko~a. Zdrov~ia i Opieki Spo[eczncj 12.12.2024 r.



Wspólne posiedzenie Komisji Budżetu. ln”estycji i Spra” Majątkowych oraz Konikji Ladu
Przestr7ennego i Spra” Komunalnych 6.12.2024 r.

Wspólpraca z Urzędem Miejskim:

Spotkania z burmistrzem i pracownikami urzędu w celu koordynacji działań oraz monitorowania
realizacji uchwał.

Dekretowanie korespondencji napływającej do Biura Rady Miejskiej i Rady Miejskiej.

Podsumowanie

Ten czas był okresem dużego wysiłku i współdziałania z różnymi społecznościami, co pozwala nam
skutecznie osiągać cele naszej gminy. Jestem wdzięczna wszystkim za zaangażowanie i pomoc w
moich przedsięwzięciach.
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Z wyrazami szacunku,

Karolina Kornar-Osińska

Przewodnicząca Rady Miejskiej


